
 
SVETNIŠKE POBUDE IN VPRAŠANJA – SEPTEMBER 2023 

Ptuj, 25.9.2023 

Sergeja Puppis Freebairn 

1. Direktor Komunale je povedal javno, da se je v preteklosti le 20% omrežnine vlagalo nazaj v 

infrastrukturo. Posledično je vodovod v slabem stanju. Kam je potem šlo vs ata leta 80% 

omrežnine, če se je le 20% vlagalo v infrastrukturo? A ni omrežnina namenjena ravno temu? 

 

2. Participativni proračun - predlagam, da se naredi razmislek o pravilih. Kot prvo naj se naredi 

pregled porazdelitve teritorijev, kot drugi pa je zaskrbljujoč podatek, da je manj kot 3% volilo, 

saj še vedno veliko ljudi ne ve o tem, nekatere pa to sploh ne zanima. Koliko bi stala 

poimenska vabila? Razmisliti bi bilo smiselno, da bi lahko občani odločali le o projektih 

znotraj področja bivanja (primer preplastitev igrišča so izvolili prebivalci drugih četrti, ki niso 

bili del teritorija Jezera, Spuhlje in Rogoznice). Zakaj je sploh potrebna preplastitev 

košarkašekga igrišča Mladika - če je šlo za slabo izvedeno investicijo, zakaj ni bilo 

reklamacije? Ali je kdo izračunal dejanski strošek izvedbe PP? Govorimo o vseh stroških, tako 

o delu občinskih služb kot tudi promociji. Naprošam za poročilo o realizaciji za vse projekte z 

vsemi stroški - kako se v tem primeru knjižijo stroški občinskih služb? 

 

3. Razvitost četrti - ali obstaja analiza razvitosti četrti in posledično vlaganja glede na razvitost? 

 

4. Predlagam, da Javne službe vzpostavijo facebook stran, na katero lahko občani javljajo 

morebitne črne točne. Veliko občanov namreč to objavlja na fb straneh, kar kaže, da jim 

sedanji sistem javljanja na telefon ali preko spletne strani, ni priročen. 

 

5. Veliko je kritik na to, kako Javne službe obrezujejo drevesa, predvsem iz skupine Urbani gozd, 

zato predlagam, da se odgovorni na javnih službah sestanejo s predstavniki skupine in 

poskušajo najti način vzdrževanja, ki bo vsem v zadovoljstvo in ponos. 

 

6. Glede na katastrofalno stanje ribnika v Ljudskem vrtu po obnovi, me zanima, kdo je bil 

izvajalec in na kak način bo občina od izvajalca zahtevala, da popravi stanje oziroma če to ni 

možno, ali bo zahtevala vračilo denarja? 

 

7. Poletni oder za mlade je bil letos v izvedbi Cida, medtem ko je bil prejšnja leta v sklopu 

Arsane. Predlagam, da se oder za mlade glasbenike zagotovi v okviru programa Cida za 

celotno leto, konec leta pa v okviru Arsane zagotovi brezplačna izvedba koncerta, ker občina 

vsa leta namenja sredstva za Arsano in je prav, da se v okviru le tega najde tudi prostor za 

mlade glasbenike iz Ptuja. 

 

8. Zanima me, kakšni plani obstajajo za kompleks Turnišča, ki žal klavrno propada. Ali ima 

občine pripravljene kakšne projekte obnove, če bi bila na voljo evropska in državna sredstva?  

 

 



 
9. Pri nakupu šotora za četrtne skupnosti je bilo rečeno, da bo na voljo tudi ekipa javnih služb, ki 

bo skrbela za postavitev le-tega v izogib poškodbam itd. Žal temu ni tako, četrtne skupnosti 

morajo za to poskrbeti same, šotor se rezervira precej vnaprej in dostavi dan prej, ker je 

drugače težko poskrbeti, da bo šotor postavljen pravočasno. Posledično letos v Ljudskem vrtu 

v petek niso mogli imeti za svojo prireditev šotora, ker je imeli Jezero v soboto prireditev in je 

prej rezerviralo šotor. kolikor bi imeli zverzirano ekipo, bi lahko šotor postavila v petek za 

Ljudski vrt, v soboto pa bi ga razdrla in odpeljala na Jezero. Na ta način bi bila možna bolj 

pogosta uporaba šotora. 

 

10. Občina naj zahteva od DRSI časovnico obnove Ormoške ceste, kajti v petletnem proračunu RS 

ni zaslediti sredstev za to. Zakaj se je DRSI odločila za obnovo manj obremenjene in bolje 

urejene regionalne ceste Miklavž - Hajdina (stare glavne ceste za Ptuj). Prav tako naj občina 

od DRSI zahteva plan vzdrževanja, saj je bil že drugo leto zapored preplasten del ceste v 

Spuhlji, medtem ko popolnoma uničene ceste med krožiščem pri Supermestu in mestom pri 

Kolariču se sploh ne lotijjo. Kakšne aktivnosti je v letošnjem letu vodila občina na tem 

projektu, koliko sestankov in dopisov na to temo je bilo? 

 

11. Vezano na zadnje informacije glede hitre ceste, ki jo gradi Hrvaška proti Ormožu in bo služila 

tranzitu celotnega Balkana, je potrebno na Dars nasloviti zahtevo za časovnico umeščanja in 

gradnje le-te ter zahtevo za pospešitev postopkov. Potrebno je tudi zahtevati pojasnila, 

kakšne so maksimalne transportne obremenitve za most pri Kolariču in Puhov most? Ali je 

občina že dobila kak odgovor na sklep mestnega sveta glede te problematike in zahteve po 

sestanku?  

 

12. Na kak način je v občini poskrbljeno za zatiranje invazivne ambrozije? V Zagrebu bodo 

prihodnje leto kot prvi na svetu začeli projekt ekološkega zatiranja ambrozije, tako da bodo 

posadili rastlino facelijo. Predlagam, da Ptuj sledi temu, kajti ambrozija povzroča številne 

alergije, kar bi lahko pomagalo k zmanjšanju pojavnosti le te. 

 

Milan Klemenc 

1. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo, ki se nanaša na koeficient 

onesnaženosti odpadnih voda iz TERME PTUJ na Centralno čistilno napravo Ptuj za obdobje 

zadnjih 10 let. 

 

2. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo, ki se nanaša na koeficient 

onesnaženosti odpadnih voda iz Perutnine Ptuj na Centralno čistilno napravo Ptuj za obdobje 

zadnjih 10 let. 

 

3. Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je nadgradnja širokopasovnega 

omrežja na območju Vičave in Orešja. 

 



 
4. Podajam pobudo, da se poda informacija o investicija in nadgradnji širokopasovnega 

omrežja v letu 2023. 

 

5. Podajam pobudo, da se asfaltira cesta JP831443 in vzpostavi javna razsvetljava. 

 

6. Podajam pobudo, da bi bilo več kot dobrodošlo, da se vsi dogodki, ki se dogajajo na Ptuju 

objavljajo tudi na spletu tistih ustanov, ki dajejo prostore v najem npr. tržnica, Dominikanski 

samostan, gledališče, stara steklarska, narodni dom, ipd. Dogaja se namreč, da pri nekaterih 

dogodki niso objavljeni na spletu teh ustanov temveč le ti promovirajo samo dogodke katerih 

organizatorji so sami. Menimo, da v kolikor bi objavili vse dogodke, ki se odvijajo v teh 

prostorih in so odprti za javnost, obisk zagotovo večji. 

 

7. Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj je kolesarska povezava Majšperk-Ptuj 

prekinjena pri Pomaranči proti centru? Kje lahko kolesar varno po kolesarski cesti pride v 

center iz smeri Hajdine? Ali je financiranjem pogojeno z zveznostjo do centra mesta? 

 

8. Podajam pobudo, da se od Pomaranče do parkirišča P+R v celotnem pasu uredi območje 

hitrosti 30km/h in pravilno označi sharrow, saj je cestišče v slabem stanju, kolesarji pa 

morajo prevoziti oster ovinek in zasuk na peš most. 

 

Renata Debeljak 

1. Dajem pobudo, da se začne razmišljati o sanaciji Zagrebške ceste med Avtohišo Jerenko 

(Zagrebška c. 53) in Turniškim parkom, saj so se na levi strani cestišča (gledano v smeri proti 

Turniščem) pojavile vdolbine oz. cesta se zaradi velike obremenjenosti cestišča na določenih 

mesti vdira. Postavljeni so sicer znaki, ampak potrebno bo zgraditi zid na brežini ob cesti, sicer 

bo naslednje večje in dolgotrajno deževje del ceste odneslo, če samo opazujemo, koliko težkih 

in velikih tovornjakov dnevno vozi po tej cesti. Takrat bo škoda in stroški za občino bistveno 

večji, kot če uredimo zadeve sedaj preventivno. 

 

Jernej Čuš 

1. Prosim, da se posreduje podatek, koliko se je iz postavk za šport v proračunu, tako s področja 

sofinanciranja in vzdrževanja športnih klubov in objektov vlagalo po posameznih športnih 

panogah v zadnjih 15 letih.  

 

2. Poišče se naj rešitev in sredstva za kolesarsko cesto od Studenčnice do peš mosta. 


